
PROTOKÓŁ NR 07-03/2007

z posiedzenia Komisji  Kultury i  Sportu Rady Miasta Gdańska,  które 
odbyło się dniu 23 maja 2007 r. w Miejskim Domu Kultury, przy ul. 
Dworcowej 9 w Gdańsku.

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na  stan  7  członków  komisji,  w  posiedzeniu  uczestniczyło  7,  czyli 
było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczył  radny Marek Bumblis  –  przewodniczący 
Komisji  Kultury i  Sportu Rady Miasta  Gdańska,  który po powitaniu 
radnych  i  zaproszonych  gości  zaproponował  następujący  porządek 
posiedzenia:

1. Zapoznanie  się  z  działalnością  bieżącą  i  planami 
rozwojowymi Miejskiego domu Kultury w Gdańsku.

2. Zaopiniowanie  uchwały  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy- druk nr 218.

3. Zaopiniowanie  uchwały  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy- druk nr 219.

4. Zaopiniowanie  uchwały  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy- druk nr 223.

5. Zaopiniowanie  uchwały  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy- druk nr 221.

6. Zaopiniowanie  uchwały  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy- druk nr 220.



7. Zaopiniowanie  uchwały  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy- druk nr 222.

8. Inicjatywa  nadania  imienia  Kazimierza  Jagiellończyka 
odcinkowi  Obwodnicy  Trójmiasta  leżącemu  granicach 
Miasta Gdańska

9. Sprawy wniesione, wolne wnioski.

Przewodniczący  zaproponował  zmianę  kolejności  omawianych 
projektów  uchwał  poprzez  wprowadzenie  projektów  uchwał,  które 
wpłynęły  po  sporządzeniu  porządku  posiedzenia  komisji  w  dniu  23 
maja 2007:

− zaopiniowania  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  Nagrody 
Miasta Gdańska dla Młodych Twórców w Dziedzinie Kultury – 
druk 226

− zaopiniowania  uchwały  w  sprawie  zmiany  Planu 
Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2007-2011 – druk 230

− zaopiniowania  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2007 rok- druk 231

Porządek przegłosowano 6 głosami za- jednogłośnie.
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PUNKT – 1

Zapoznanie  się  z  działalnością  bieżącą  i  planami  rozwojowymi 
Miejskiego Domu Kultury w Gdańsku

Po  przedstawieniu  bieżącej  działalności  Miejskiego  Domu  Kultury 
na  Oruni  przez  dyrektor  MDK  panią  Teresę  Kuśmierska.  Radnym 
zaprezentowano  multimedialną  prezentację  ośrodka  wraz  z 
charakterystyką  poszczególnych  ośrodków  podległych  bezpośrednio 
pod  Miejski  Dom  Kultury  (tj.  Dom  Sztuki,  „DA”  Dworek  Artura, 
Integracyjny  Klub  Artystyczny Winda, Klub  Kultury  GAMA,  Klub 
Środowiskowy  CEBULKA,  Młodzieżowy  Klub  Twórczy  PLAMA, 
Muzyczny Klub Kultury KEJA, Promocyjny Klub Muzyczny SUCHANINO, 
Scena Muzyczna GDAŃSK,  WYSPA SKARBÓW).  Pod zarządem MDK 
działa również Zespół Pieśni i Tańca „Gdańsk”. 

Podczas  prezentacji  szczególna  uwagę radnym zwrócono na oddział 
MDK  mieszczący  się  w  Bramie  Oliwskiej:  „Scena  Muzyczna 
Gdańsk”  działająca  od  10  lat.  W  tym  czasie  z  powodzeniem 
organizowała  koncerty  dla  zarówno  gwiazd  Polskich  jak  i 
zagranicznych. 

Wskazano  również  na  dynamizm  rozwoju  najnowszego  projektu- 
„Stacja  Orunia”  cieszącego  się  niezmiennym  zainteresowaniem 
wśród  odwiedzających.  Fakt  ten  skłonił  panią  dyrektor  Teresę 
Kuśmierską do rozpoczęcia rozbudowy pomieszczeń ośrodka kultury. 
Dzięki temu MDK wygospodaruje już niebawem 300 nowych miejsc. 
Tym  samym  jednorazowo  udział  będzie  mogło  brać  700  osób 
zainteresowanych działalnością „Stacji Orunia”. 

Dyrektor  Teresa  Kuśmierka  wskazując  na  charakter  lokalizacyjny 
ośrodków  współpracujących  z  MDK  w  Oruni  oraz  szeroki  zakres 
działalności  przedstawiła  koncepcję  zmiany  obecnej  nazwy  na 
„Archipelagiem Kultury”, który pełniej oddaje charakter działalności 
tego ośrodka kultury .
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Do największych wydarzeń organizowanych przez MDK należą:   

• TEATR  LEŚNY -  cykl  koncertów muzyki  klasycznej,  etnicznej, 
piosenki poetyckiej i aktorskiej oraz spektakle teatralne w sezonie 
letnim w Teatrze Leśnym przy Jaśkowej Dolinie;

• MUZYCZNE  LATO  z  LG -  cykl  koncertów  muzycznych 
odbywających  się  w letnie  weekendy  na  Placu  Zebrań  Ludowych 
w Gdańsku;

• FETA -  Międzynarodowy  Festiwal  Teatrów  Plenerowych  i 
Ulicznych;

• WĘZEŁ  KLINICZNA -  Europejski  Festiwal  Malarstwa 
Ściennego;

• PORTOWE SPOTKANIA ARTYSTYCZNE KEJA NEW PORT 
-  coroczne  spotkania  artystów trójmiejskich  oraz  ogólnopolskich, 
promocji sztuki niekomercyjnej w niesamowitej scenerii  dzielnicy 
Nowy  Port,  a  w  szczególności  kanału  portowego  i  Twierdzy 
Wisłoujście;

• FESTIWAL  INSTALACJI  LIRYCZNYCH -  to  pomysł  na 
prezentowanie poezji w atrakcyjnej formie. Teksty wzbogacone są 
w  oprawę  plastyczną,  muzyczną  albo  zaprezentowane  w  formie 
happeningu teatralnego.

• OBRAZY  OGNIEM  MALOWANE -  coroczna  impreza 
odbywająca się  w dzielnicy Zaspa.  Akcja artystyczna zmieniająca 
miejsce,  gdzie  na  co  dzień  sztuka  nie  istnieje,  w tętniącą  żywym 
ogniem plenerową galerię.

• WINDOWISKO - Ogólnopolski Festiwal Sztuk Autorskich;

• WYDMY Przegląd - Filmów Amatorskich i Niezależnych;

• STACJA  ORUNIA -  Inicjatywa  ta  polega  przede  wszystkim  na 
organizacji  szeregu  koncertów  znanych  polskich  wykonawców 
oraz  nowych  zespołów  wkraczających  na  muzyczną  scenę, 
zachowując  wysoki  poziom  artystyczny  tych  przedsięwzięć.  Już 
teraz  MDK  z  duma  może  pochwalić  się  organizacja  koncertów 
takich zespołów jak :Raz Dwa Trzy, Coma, Masala Sound System. 
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Po  zapoznaniu  się  działalnością  MDK  w  Gdańsku  oraz  krótkiej 
dyskusji  z  udziałem  członków  komisji,  przewodniczący  pan  Marek 
Bumblis  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu  porządku 
posiedzenia Komisji Kultury i Sportu 

PUNKT – 2

Dotyczy:  zaopiniowania  uchwały w sprawie ustanowienia 
Nagrody  Miasta  Gdańska  dla  Młodych  Twórców  
w Dziedzinie Kultury – druk 226

Marcin Sylwańczyk- Kierownik Referatu Kultury Biura Prezydenta 
ds. Kultury, Sportu i Promocji 

Przedstawił projekt uchwały.

Z uwagi na brak pytań przystąpiono do głosowania

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  po 
wysłuchaniu pana Marcin Sylwańczyka –Kierownik Referatu Kultury 
Urzędu  Miejskiego  w  Gdańsku  7  głosami  za-  pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.
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PUNKT – 3

Dotyczy: zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany Planu 
Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2007-2011 – druk 
230

Po  przedstawieniu  komisji  projektu  uchwały  i  dyskusji  nad 
projektem w obszarze działania komisji przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI

Na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady 
Miasta  Gdańska  4  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się- 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

PUNKT – 4

Dotyczy:  zaopiniowania  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska 
na rok 2007 rok- druk 231

Po przedstawieniu komisji projektu uchwały i dyskusji nad 
projektem w obszarze działania komisji przystąpiono do głosowania. 
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USTALENIA KOMISJI

Na  posiedzeniu  w  dniu  23  maja  Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady 
Miasta  Gdańska  5  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się- 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

Po zakończeniu dyskusji związanej z omawianiem zmian w budżecie 
miasta  oraz  przegłosowaniu  projektu  uchwały  -druku  231, 
przewodniczący  komisji  Marek  Bumblis  poddał  pod  dyskusję 
kwestię  przyszłego  nadania  imienia  ulicy  przy  stadionie  piłkarskim 
Balic  Arena.  Zdaniem  przewodniczącego  z  uwagi  na 
niekwestionowane osiągnięcia w piłce nożnej należało by ulice przy 
Gdańskiej  hali  piłki  nożnej-  Baltic  Arena  uhonorować  imieniem 
Kazimierza Deyny.

PUNKT – 5

Dotyczy:  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy-druk 218

Bogumił Koczot - dyrektor Wydziału Geodezji

przedstawił w/w projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.

Komisja nie wniosła uwag do w/w projektu uchwały.
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USTALENIA KOMISJI

Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu pana 
Bogumiła  Koczota-  dyrektora  Wydziału  Geodezji  oraz  dyskusji  7 
głosami  za-  pozytywnie  zaopiniowała  przedstawiony  projekt 
uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

PUNKT – 6

Dotyczy:  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy -druk 219

Bogumił Koczot - dyrektor Wydziału Geodezji

przedstawił w/w projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.

Komisja nie wniosła uwag do w/w projektu uchwały.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  po 
wysłuchaniu  pana  Bogumiła  Koczota-  dyrektora 
Wydziału Geodezji 7 głosami za- pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.
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PUNKT – 7

Dotyczy:  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy -druk 223

Bogumił Koczot - dyrektor Wydziału Geodezji

przedstawił w/w projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.

Komisja nie wniosła uwag do w/w projektu uchwały.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  po 
wysłuchaniu  pana  Bogumiła  Koczota-  dyrektora 
Wydziału  Geodezji  oraz  dyskusji  6  głosami  za,  przy  
1  głosie  sprzeciwu-  pozytywnie  zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

PUNKT – 8

Dotyczy:  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy -druk 221

Bogumił Koczot - dyrektor Wydziału Geodezji

przedstawił w/w projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.

Komisja nie wniosła uwag do w/w projektu uchwały.
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USTALENIA KOMISJI

Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu pana 
Bogumiła  Koczota-  dyrektora  Wydziału  Geodezji  oraz  dyskusji  6 
głosami  za,  przy  1  głosie  sprzeciwu-  pozytywnie  zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

PUNKT – 9

Dotyczy:  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy -druk 220

Bogumił Koczot - dyrektor Wydziału Geodezji

przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.

Ponieważ  nie  było  głosów  w  dyskusji  –  przewodniczący  komisji 
poddał projekt uchwały pod głosowanie 

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu 
informacji  złożonych  przez  pana  Bogumiła  Koczota-  dyrektora 
Wydziału  Geodezji  oraz  dyskusji  6  głosami  za  pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.
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PUNKT – 10

Dotyczy:  zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Miasta 
Gdańska w sprawie nadania nowej nazwy ulicy -druk 222

Bogumił Koczot - dyrektor Wydziału Geodezji

przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska.

Ponieważ  nie  było  głosów  w  dyskusji  –  przewodniczący  komisji 
poddał projekt uchwały pod głosowanie 

USTALENIA KOMISJI

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu 
informacji  złożonych  przez  pana  Bogumiła  Koczota-  dyrektora 
Wydziału  Geodezji  oraz  dyskusji  5  głosami  za,  przy  1  głosie 
sprzeciwu- pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.

Treść opinii stanowi załącznik do protokołu.

Po  zaopiniowaniu  projektu  uchwały-druk  222.  Przewodniczący 
komisji  przeszedł  do  omawiania  inicjatywy  radnego  Zdzisława 
Kościelaka  dotyczącej  nadania  imienia  Kazimierza  Jagiellończyka 
odcinkowi  Obwodnicy  Trójmiasta  lezącej  w  granicach  Miasta 
Gdańska.

PUNKT – 11
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Dotyczy:  Inicjatywa  nadania  imienia  Kazimierza  Jagiellończyka 
odcinkowi  Obwodnicy  Trójmiasta  leżącemu  w  granicach  Miasta 
Gdańska

Uzasadnienie inicjatywy przedstawił pan Zdzisław Kościelak według 
którego  Obwodnica  Trójmiasta  obecnie  w  rzeczywistości  stanowi 
wewnątrzmiejska  arterie  komunikacyjną  wokół  której  powstało  
i  wciąż  wiele  osiedli  mieszkaniowych,  przedsiębiorstw  i  obiektów 
handlowych. Dla stale  rosnącej  grupy mieszkańców Gdańska są  one 
miejscem  zamieszkania,  pracy  bądź  regularnych  zakupów.  W  tym 
sensie  Obwodnica  niczym  nie  różni  się  od  innych  ciągów 
komunikacyjnych  i  jako  taka  powinna  mieć  wreszcie  swoja  nazwę. 
Radny  Zdzisław  Kościelak  proponuje   nadanie  wnioskowanemu 
odcinkowi  drogi  nazwę  „Aleja  Kazimierza  Jagiellończyka”  z  uwagi 
na przypadającą w tym roku 550 rocznicę nadania  Głównemu Miast 
Gdańsk  szeregu  wyjątkowych  uprawnień,  które  stały  się  podstawą 
rozwoju handlu oraz wszechstronnego rozkwitu Gdańska.

USTALENIA KOMISJI

Po wysłuchaniu  argumentacji  inicjatora  wniosku radnego Zdzisława 
Kościelaka  oraz  przeprowadzonej  dyskusji  w  wniesionym  temacie 
przewodniczący komisji  Marek Bumblis  zgłosił  wniosek o przyjęcie 
projektu uchwały i skierowaniu do procedowania. Powyższy wniosek 
został przyjęty jednogłośnie 6 głosami.
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Ponieważ nie było więcej głosów w dyskusji przewodniczący komisji 
Marek Bumblis  przeszedł  do  omawiania  kolejnego punktu  porządku 
posiedzenia.

PUNKT – 12

Korespondencja, sprawy wniesione, wolne wnioski, 

Komisja przyjęła do wiadomości pismo:

− DDN-2007-RJ-77 Ministra Kultury i  Dziedzictwa Narodowego 
Kazimierza Michała Ujazdowskiego z dnia 15 maja 2007r. ,

− l.dz.  15/KM/2007  Stowarzyszenia  Nasz  Gdańsk  z  dnia 
2.04.2007 r. ,

− WF.I-3014/101/07  w  sprawie  zwiększenia  środków 
finansowych  w  formie  dotacji  dla  Gdańskiego  Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych,

− WSS-I-8170-789/JK/07 w sprawie wniosku nr 8-5/2/07 Komisji 
Edukacji  oraz  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  
z dnia 21 marca 2007,

− Wpr-II/2210/1876/07/GN-G  dotyczy  utworzenia  nowych 
placów zabaw dla dzieci na Wyspie Sobieszewskiej,

− DKS.  II.  MI.  0724/1831/2007  Urzędu  Marszałkowskiego 
Województwa Pomorskiego w Gdańsku z dnia 10 maja 2007r. ,
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− Gdańskiego  Towarzystwa Siatkówki  „Gdańsk”  z  dnia  17  maja 
2007  r.  w  sprawie  przekazania  w  użytkowanie  Miejskiej  Hali 
Sportowej.

− Prezesa Zarządu OSP Lechia Gdańsk –Macieja Turnowieckiego 
z dnia 15 maja 2007r. w sprawie raportu o stanie prac.

− WPR-II/0730/2239/07/MKT  w  sprawie  wniosku  Komisji 
Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  BRMG/KKS-
VIII/00570/1-7/113858/07/ID

USTALENIA KOMISJI:

− Dotyczy:  pisma  nr  DRMG-VI/581/07SJ  w  sprawie 
Budowy szkoły podstawowej w Gdańsku-Ujeścisku

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  w  nawiązaniu  do 
w/w  pisma,  komisja  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  utworzenie  w 
Gdańsku  jak  największej  ilości  bezpiecznych  boisk  ze  sztuczną 
trawą.  Wniosek  został  przyjęty  przez  komisję  jednogłośnie  
6 głosami.

− Dotyczy: pisma Pana Jana Jackowicz-Korczyńskiego 
z dnia 18.kwietnia 2007

Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska po zapoznaniu się z 
treścią  w/w  pisma  (w  załączeniu)  wnioskuje  o  udzielenie  porady 
Panu Janowi Jakowicz-Korczyńskiemu dotyczącej sposobu ubiegania 
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się o środki na realizację swoich inicjatyw. Wniosek został  przyjęty 
jednogłośnie 4 głosami.

− Dotyczy:  pisma  przesłanego  przez  Porozumienie 
Niepodległościowych  Związków  Kombatanckich  
z siedziba w Gdańsku

Komisja  Kultury  i  Sportu Rady  Miasta  Gdańska  po  zapoznaniu  się  
z  treścią  pisma  (załączeniu)  wnioskuje  o  wydanie  opinii,  popartej 
ekspertyzami historycznymi. Wniosek został przyjęty 4 głosami.

− Dotyczy:  pisma  nr  BPKSIP-I/0717/911/AW/2007  
w  sprawie  tablicy  umieszczonej  na  Dworze  Artusa  
w Gdańsku

Komisja  Kultury  i  Sportu Rady  Miasta  Gdańska  po  zapoznaniu  się  
z  treścią  w/w  pisma  wnioskuje  o  wykonanie  ekspertyzy  prawnej  
w celu ustalenia własności tablicy oraz ekspertyzy historycznej treści 
tablicy. Wniosek został przyjęty 6 głosami – jednogłośnie.

− Dotyczy:  pisma  nr  BRMG/KSIŁP-V/94159/3-
15/07/BP  w  sprawie  zmiany  nazwy  ulic  Ludwika 
Waryńskiego i Mariana Buczka

Komisja  Kultury  i  Sportu Rady  Miasta  Gdańska  po  zapoznaniu  się  
z treścią w/w pisma Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska 
wnioskuje  o  wykonanie  opinii  popartej  ekspertyzą  historyczną. 
Powyższy wniosek został przyjęty 6 głosami- jednogłośnie.
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− Dotyczy:  budowy  szkoły  podstawowej  w  Gdańsku- 
Ujeścisku

Komisja  Kultury  i  Sportu  Rady  Miasta  Gdańska  wnioskuje  
o  udzielenie  informacji  jakie  boiska  piłkarskie  są  aktualnie 
realizowane  na  obiektach  edukacji,  sportu,  rekreacja  oraz  terenach 
prywatnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie 6 głosami.

Po  omówieniu  korespondencji  oraz  spraw  wniesionych 
przewodniczący  komisji  Kultury  i  Sportu  przeszedł  do  omawiania 
spraw niesionych. 

SPRAWY WNIESIONE

Radny  Tomasz  Słodowski przedstawił  członkom  komisji  problem 
degradacji  cmentarza  w  dzielnicy  Gdańsk  -  Ujeścisko. 
Przewodniczący  zwracając  szczególną  uwagę  na  wagę  tematu 
postanowił  umieszczenie  tej  kwestii  jako punkt  porządku  jednego  z 
następnych posiedzeń komisji.

Radny  Tomasz  Słodowski nawiązując  do  pisma  DRMG-
VI/581/07/SJ dotyczącego budowy szkoły  podstawowej  w Gdańsku-
Ujeścisku  przedstawił  niejasności  dotyczące  inwestycji  Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku w infrastrukturę  sportową na  terenie  miasta. 
Przewodniczący komisji Marek Bumblis zapewnił, że w planie pracy 
komisji  na  rok  2007  jest  punkt,  który  w  swoim  tematem  obejmuje 
kwestie  poruszane  przez  radnego.  Po  krótkiej  dyskusji 
Przewodniczący  w  imieniu  komisji  skierował  zapytanie  do 
Prezydenta  Miasta  Gdańska  z  prośbą  o  udzielenie  informacji  jakie 
boiska  piłkarskie  są  aktualnie  realizowane  na  obiektach  edukacji, 
sportu, rekreacja oraz terenach prywatnych.
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Ponieważ  nie  było  więcej  spraw wniesionych  i  wolnych  wniosków, 
przewodniczący  podziękował  za  przybycie  i  zaprosił  na  następne 
posiedzenie komisji.

Przewodniczący

Komisji Kultury i Sportu

Rady Miasta Gdańska

Marek Bumblis

Protokołował

Jakub Szymczyk
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	z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się dniu 23 maja 2007 r. w Miejskim Domu Kultury, przy ul. Dworcowej 9 w Gdańsku.

